

الرقم: 64/ع.أ.ب.18

التاريخ: 2019/1/4

الموافق: 8 جمادى الأولى/1440

**تعميم Circular**

رقم (10) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,,,

تحية طيبة وبعد،،،

Following our circulation No. (170) dated 31/12/2018 , regarding the suspension of trading SURA DEVELOPMENT & INVESTMENT (SURA) Company's shares; and by virtue to the provisions of Article (16) of Listing Securities Directives at the ASE.

لاحقاً لتعميمنا رقم (170) تاريخ 2018/12/31 بخصوص إيقاف التداول بأسهم شركة سُرى للتنمية والاستثمار (SURA) لعدم تسديدها المستحقات المالية المترتبة عليها للبورصة. واستناداً لأحكام المادة (16) من تعليمات ادراج الأوراق المالية في بورصة عمان.

Please be informed that trading on the shares of the above mentioned Company will be resumed as of Tuesday, 15/1/2019, following the company's payment of all due fees and charges.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إعادة التداول بأسهم الشركة المذكورة أعلاه في البورصة، وذلك اعتباراً من صباح يوم الثلاثاء الموافق 2019/1/15، وذلك لقيام الشركة بدفع المستحقات المالية المترتبة عليها للبورصة.

With All Respect


  
Nader Azar

The CEO

CC: -Jordan Securities Commission

- Securities Depository Center
- SURA DEVELOPMENT & INVESTMENT COMPANY
- Operations Department

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

  
نادر عازر

المدير التنفيذي

\* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- شركة سُرى للتنمية والاستثمار

- دائرة العمليات